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Številka: 031-9/2024 

      Datum: 19. 6. 2024 
 

Zapisnik 
29. seje Senata Univerze v Ljubljani, 

ki je potekala v torek, 18. 6. 2024, ob 14.00 uri 
 
 
 
 
 
Prisotni člani Senata UL: 
prof. dr. Gregor MAJDIČ, rektor UL, prof. dr. Janez BONČA, UL FMF, izr. prof. dr. Mojca CIGLARIČ, UL FRI, 
prof. Mihael DEŠMAN, UL FA, prof. dr. Rok DREU, UL FFA, prof. dr. Peter GRILC, UL PF, izr. prof. dr. Breda 
JAKOVAC STRAJN, UL VF (prisotna od vključno četrte točke), prof. dr. Damir KARPLJUK, UL FŠ, prof. mag. 
Žanina MIRČEVSKA, UL AGRFT, doc. dr. Martina ODER, UL ZF, prof. Alen OŽBOLT, UL ALUO, prof. dr. Mirko 
PEČARIČ, UL FU, prof. dr. Marina PINTAR, UL BF, prof. dr. Mojca SCHLAMBERGER BREZAR, UL FF, prof. 
dr. Mihael SEKAVČNIK, UL FS, prof. dr. Urška STANKOVIČ ELESINI, UL NTF, prof. dr. Igor ŠVAB, UL MF, 
prof. dr. Marko TOPIČ, UL FE, prof. dr. Tomaž TURK, UL EF, izr. prof. dr. Mojca UREK, UL FSD (prisotna od 
vključno tretje točke), prof. Marko VATOVEC, UL AG, prof. dr. Peter VIDMAR, UL FPP, prof. dr. Janez 
VODIČAR, UL TEOF, prof. dr. Janez VOGRINC, UL PEF, in študenti: Kristijan BRIŠKI, UL PF - (25 
senatorjev). 
 
Odsotni člani Senata UL: prof. dr. Iztok PREZELJ, UL FDV, prof. dr. Andreja ŽGAJNAR GOTVAJN, UL FKKT, 
prof. dr. Violeta BOKAN BOSILJKOV, UL FGG, Matej SMREČNIK, UL ZF, Luka MIHALIČ, UL FU, Jaka 
ROTMAN PRIMEC, UL FFA, Miha KOSEC, UL BF, Nejc TACER, UL FGG, Matej LINO PIRC, UL EF - (9 
senatorjev). 
 
 
Seje so se udeležili še:  
prof. dr. Maja Klun, prorektorica UL; prof. dr. Aleš Obreza, predsednik HK, prof. dr. Lucija Peterlin Mašič, 
predsednica KDrŠ, prof. dr. Andrej Kitanovski, predsednik KMŠ, prof. dr. Polonca Jamnik, predsednica KDŠ, 
prof. dr. Marko Kambič, namestnik predsednika Statutarne komisije; prof. dr. Emil Erjavec - predsednik UO UL; 
izr. prof. dr. Katja Lozar Manfreda (nadomeščala senatorja UL FDV), prof. dr. Marko Novinec (nadomeščal 
senatorko UL FKKT); prof. dr. Dušan Žagar (nadomeščal senatorko UL FGG); prof. dr. Karmen Pižorn 
(prodekanja UL PEF); prof. dr. Tatjana Marvin - predstojnica Doktorske šole, Manca Panjič, Visokošolski 
sindikat Slovenije, Mihaela Bauman Podojsteršek - gl. tajnik, Teja Velkavrh, Lina Čok Jereb – rektorat UL. 
 
Prisotni so bili tudi:  
Sergeja Mitič, Polonca Miklavc Valenčič, Simona Erjavec, Katarina Ivec, Staška Mrak Jamnik, Danijela Kotnik, 
Boštjan Budin - rektorat UL. 
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 Ad 1.) Določitev dnevnega reda (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 

 
 
Rektor je povedal, da so pri predlaganem dnevnem redu točke 2, 12, 13, 14 in 15 zaprte za javnost.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 1.:  
Senat UL sprejme predlagani dnevni red 29. seje Senata UL. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 2.) Potrditev zapisnika 28. seje Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
 
Ad 3.) Poročilo rektorja (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 

I. Koledar sej Senata UL v študijskem letu 2024/2025 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 3.1.:  
Senat UL sprejme koledar sej Senata UL za študijsko leto 2024/2025, kot izhaja iz priloge tega sklepa. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 

II. Imenovanje Komisije za pritožbe v okviru internega poziva za ocenjevanje raziskovalnih 
programov 2024 in izbora novih zagonskih raziskovalnih programov v letu 2024 

 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 

1.  Določitev dnevnega reda 29. seje Senata UL  
2.  Potrditev zapisnika 28. seje Senata UL  
3.  Poročilo rektorja  
4.  Spremembe Statuta UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor, in prof. dr. Marko Kambič, namestnik 

predsednika komisije) 
- Predlog spremembe 128. člena Statuta UL (v sprejem) 

 

5.  Pravilnik o izdaji javnih listin in potrdil UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor)  
6.  Spremembe Pravilnika o priznanjih UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor)  
7.  Spremembe Pravilnika o podeljevanju nagrad dr. Ane Mayer Kansky za odmevno doktorsko delo 

(prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 

8.  Digitalna strategija UL 2024-2027 (prof. dr. Maja Klun, prorektorica)  
9.  Članstvo v delovnih telesih Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 

- zamenjava članice Komisije za meduniverzitetno in mednarodno sodelovanje 
- imenovanje članov Programskega sveta skupnega interdisciplinarnega 

magistrskega študijskega programa Kognitivna znanost 
- zamenjava člana Programskega sveta interdisciplinarnega doktorskega študijskega 

programa Umetnost 

 

10.  Poročilo o delu Komisije za dodiplomski študij UL (prof. dr. Polona Jamnik, predsednica komisije) 
11.  Poročilo o delu Komisije za magistrski študij UL (prof. dr. Andrej Kitanovski, predsednik komisije)  
12.  Poročilo o delu Komisije za doktorski študij UL (prof. dr. Lucija Peterlin Mašič, predsednica 

komisije) 
 

13.  Poročilo o delu Komisije za podeljevanje častnih nazivov in nagrad UL (prof. dr. Gregor Majdič, 
rektor) 

 

14.  Poročilo o delu Habilitacijske komisije UL in volitve rednih profesorjev (prof. dr. Aleš Obreza, 
predsednik komisije) 

 

15.  Imenovanje poročevalca o pritožbi v postopku za izvolitev v naziv (prof. dr. Gregor Majdič, rektor)  
16.  Razno  
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SKLEP št. 3.2.:  
Senat UL imenuje Komisijo za pritožbe v okviru internega poziva za ocenjevanje raziskovalnih programov 2024 
in izbora novih zagonskih raziskovalnih programov v letu 2024 v naslednji sestavi: 
Naravoslovje: 
prof. dr. Martin Čopič (upok.), UL FMF, 
namestnik: prof. dr. Marko Novinec, UL FKKT; 
Tehnika: 
prof. dr. Božidar Šarler, UL FS, 
namestnica: prof. dr. Tatjana Isaković, UL FGG; 
Biotehnika in biomedicina: 
prof. dr. Ksenija Geršak, UL MF, 
namestnik: prof. dr. Peter Dovč, UL BF; 
Humanistika: 
izr. prof. dr. Jaka Repič, UL FF, 
namestnica: izr. prof. dr. Irena Avsenik Nabergoj, UL TEOF; 
Družboslovje  
prof. dr. Jerca Kramberger Škerl, UL PF, 
namestnik: prof. dr. Igor Vobič, UL FDV; 
Umetnost  
prof. dr. Tadeja Zupančič, UL FA, 
namestnica: prof. mag. Žanina Mirčevska, UL AGRFT; 
Predstavnik Rektorata UL: 
Alenka Golobič, 
namestnica: Teja Velkavrh. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 

III. Vloga za omilitev pogoja kandidatke za mentorico mlademu raziskovalcu 
 
Rektor je povedal, da je v skladu s 4. členom Pravilnika o izboru in financiranju mladih raziskovalk in 
raziskovalcev med drugim eden od pogojev, ki jih mora mentor mlademu raziskovalcu izpolnjevati, da je na 
članici, na kateri bo mladi raziskovalec zaposlen, zaposlen vsaj v obsegu 50 odstotkov polnega delovnega 
časa, izjemoma tudi manj, če utemeljen predlog članice potrdi Senat UL. 
Predlagana kandidatka za mentorico z UL VF je na UL VF zaposlena (od 5. 6. 2024) v obsegu 20 odstotkov 
polnega delovnega časa. 
 
Prof. dr. Dušan Žagar je komentiral, da dopis UL VF, ki je priložen k tej točki, ni podpisan.  
 
Rektor je odgovoril, da se gradiva za sejo Senata združujejo, in sicer za vsako posamezno točko posebej, 
razen pri gradivih, kjer je dokumentov preveč. Pri združevanju dokumentov (v en pdf dokument) se morebitni 
elektronski podpisi izničijo in niso vidni. Podpisan dopis UL VF je shranjen tudi v dokumentarnem sistemu UL. 
Rektor je dodal, da bomo dopis UL VF samostojno objavili med gradivo te seje, da bo nedvoumno vidno, da je 
ustrezno elektronsko podpisan.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 3.3.: 
Senat UL se strinja, da se doc. dr. Urši Lampreht Tratar omili pogoj zaposlitve za kandidaturo za mentorico 
mlademu raziskovalcu. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

IV. Poročilo rektorja 
 
Rektor je povedal, da so na spletni strani e-demokracija objavili osnutek predloga novega ZVIS. Kot so ugotovili 
z dekani/dekanjami iz delovne skupine, so večino predlogov UL sprejeli. Predlogi UL niso bili v celoti upoštevani 
pri pooblastilih in nalogah NAKVIS, kar bodo skušali še spremeniti v procesih pred sprejetjem zakona. Končno 
besedilo 17. člena (glede pravne subjektivitete univerze in članic) ter z njim povezanih členov še usklajujejo v 
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skladu z dogovorom z ministrom, ki je zagotovil, da bodo upoštevali končni predlog UL, ko ga bodo uskladili s 
pravniki in Ministrstvom za finance. 
 
Prof. dr. Tomaž Turk je vprašal, ali bodo na ravni UL, pripravili še kakšne pripombe, glede vsebine predloga 
novega ZVIS, ki je še v javni razpravi.  
 
Rektor je odgovoril, da lahko pripravijo skupne pripombe. Povedal je, da so večino pripomb UL že upoštevali. 
Ker predlogi UL, glede nalog NAKVIS, niso bili v celoti upoštevani, se bodo še naprej trudili, da bi jih sprejeli. 
V kolikor imajo na članicah še kakšne pripombe, naj jih pošljejo v kabinet rektorja. Poslane predloge oz. 
amandmaje bi uskladili ter jih vključili v nadaljnji proces sprejemanja ZVIS. 
 
Prof. dr. Mihael Sekavčnik je vprašal, zakaj je v predlogu novega ZVIS predvideno, da se bo tretjestopenjski 
študij od leta 2029 financiral iz TSF.  
 
Rektor je povedal, da se že sedaj šolnine financirajo iz javnih sredstev in da je že nekaj časa tendenca, da bi 
se tudi tretja stopnja izvajala v okviru javne službe. Povečanje financiranja bo omogočilo tudi več zaposlitev na 
UL.   
 
Prof. dr. Mihael Sekavčnik je povedal, da so zaposlitve res težava, vendar ima pomislek glede tega, kakšno 
sporočilo daje predvidena ureditev. V tujini je sistem tak, da se tretja stopnja financira iz raziskovalnih projektov 
in na ta način je treba pokazati tudi raziskovalno dejavnost. S predlagano ureditvijo se odpira sistemsko 
financiranje za tretjo stopnjo. 
 
Prof. dr. Mihael Sekavčnik je dodal, da je po celem svetu tretja stopnja študija primerljiva z izrednim študijem, 
glede na predlagano ureditev, pa temu ne bi bilo več tako in bi bila bolj primerljiva rednemu študiju. Izrazil je 
bojazen, da bi s tako ureditvijo dali vedeti, da je šolanje na tretji stopnji osnovna pravica.   
 
Rektor je odgovoril, da to ne bo pravica, saj se bodo še vedno določili pogoji za kandidate tretje stopnje.  
 
Prof. dr. Marko Topič je povedal, da na UL FE vpišejo med 20 do 30 doktorandov vsako leto. Samo v prvem 
letniku izvajajo predavanja, v višjih letnikih študij poteka predvsem kot raziskovalno delo, kljub temu, da imajo 
50 predmetov. Napovedovanje števila delovnih mest na doktorskem študiju je praktično nemogoče, saj je delo 
zelo individualno, poteka kot mentorstvo in se ne da enačiti z načinom dela na prvi ali drugi stopnji študija. 
Vprašal je, ali bo profesor, ki je mentor le enemu doktorandu, plačan za vsa štiri leta. 
 
Rektor je odgovoril, da v nekem odstotku bo plačan, na isti način kot sedaj dobi honorar za mentorstvo poleg 
plače. Le da bi se po novem plačilo za mentorstvo štelo v plačo.   
 
Prof. dr. Marko Topič je povedal, da je težava v pedagoški obremenitvi in v tem, da je zaposlovanje profesorjev 
na takem delovnem mestu praktično nemogoče. 
 
Prof. dr. Mihael Sekavčnik je odgovoril, da imata UL FS ter UL FE veliko raziskovalnega dela in na tretji stopnji 
študija veliko število študentov. Kljub temu ne moreta imeti enakega sistema dela kot na prvi in drugi stopnji 
študija. Dosedanji sistem se mu zdi primerljiv z vsemi razvitimi univerzami po Evropi. 
 
Rektor je odgovoril, da meni, da take ureditve, kjer profesorji dobijo honorarno plačilo za svoje delo v okviru 
tretje stopnje študija, ni nikjer v Evropi. Povsod je delo z doktorskimi študenti del rednih delovnih obveznosti. 
Večina članic poroča, da je premalo profesorjev in preveč pedagoških obremenitev. S predlaganim sistemom 
izvajanja doktorskega študija kot javne službe bi omenjene težave lahko uredili. Po večini univerz delo z 
doktorskimi študenti spada v okvir rednih delovnih obveznosti.  
 
Prof. dr. Mihael Sekavčnik je odgovoril, da lahko na prvi in na drugi stopnji študija pedagoško delo načrtujejo 
relativno natančno, za eno ali dve leti vnaprej, glede na število študentov. Pri doktorskem študijskem programu 
pa temu ni tako, število doktorandov precej variira in ne ve se, ali bo določen predmet obiskoval sploh kakšen 
študent. 
 
Rektor je odgovoril, da se vsako leto naredi letni delovni načrt. Če bo določen profesor na tretji stopnji študija 
izvajal pedagoško delo, bo imel malo manj pedagoških ur na prvi in drugi stopnji študija.  
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Prof. dr. Mihael Sekavčnik je odgovoril, da ne ve, na kakšen način naj bi se to izvedlo. Če določen profesor 
pokriva en predmet in ima v izvedbenem načrtu določeno število ur, si jih ne more kar odšteti, če ima tudi enega 
doktoranda na tretji stopnji.  
 
Prof. Alen Ožbolt je povedal, da na UL ALUO naslednje leto uvajajo doktorat umetnosti in da je interes za vpis 
zelo velik. Tega so zelo veseli, vendar meni, da brez nekaterih težav pri izvedbi tega programa ne bo šlo.  
 
Kristian Briški, študent, je vprašal, ali je, glede na to, da je v 38. členu predloga novega ZVIS predvideno, da 
bi Študentski dom Ljubljana postal del UL, že kakšna strategija o študentskih domovih v okviru UL. 
 
Rektor je odgovoril, da jo bodo izdelali v roku dveh letih po uveljavitvi zakona. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznani s poročilom rektorja. 
 
 
Ad 4.) Spremembe Statuta UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor, in prof. dr. Marko Kambič, namestnik 
predsednika komisije) 
 
Prof. dr. Marko Kambič, namestnik predsednika komisije, je povedal, da je dne, 17. 10. 2023, pričel veljati 
Zakon o spremembah in dopolnitvah Zakona o visokem šolstvu – ZViS-M (Uradni list RS, št. 102/23 z dne 2. 
10. 2023, v nadaljevanju ZViS-M). ZViS-M v šestem odstavku 77. člena določa: 
»Oseba, ki ji je status študenta prenehal zaradi izpisa iz študijskega programa oziroma smeri, se v ta študijski 
program oziroma smer lahko znova vpiše. Za študij iz prejšnjega stavka se zaračuna šolnina.« 
 
Nadaljevanje študija po prekinitvi za osebe, ki so izgubile status študenta, ureja 128. člen Statuta Univerze v 
Ljubljani (v nadaljevanju: Statut UL), ne ureja pa nadaljevanja študija za osebe, ki so se iz študijskega programa 
oz. smeri izpisale.  
 
Zaradi uskladitve s šestim odstavkom 77. člena ZViS-M je bila predlagana dopolnitev naslova poglavja 6.13 in 
spremembe ter dopolnitve 128. člena Statuta UL, kot je navedeno spodaj: 
 
»6.13 NADALJEVANJE ŠTUDIJA PO PREKINITVI IN PO IZPISU 
 
128. člen 
Za prekinitev študija se šteje, če se študent ne vpiše v letnik ali v dodatno leto in se hkrati ne izpiše iz študijskega 
programa oziroma smeri, zaradi česar ostane brez statusa študenta na tem študijskem programu (v 
nadaljevanju: kandidat).  
 
Za izpis se šteje, če se študent izpiše iz študijskega programa oziroma smeri, zaradi česar ostane brez statusa 
študenta na tem študijskem programu. (v nadaljevanju: kandidat).  
 
Kandidat, ki je izgubil status študenta zaradi prekinitve, lahko ob plačilu opravlja študijske obveznosti še dve 
leti od izgube statusa, razen če se programu izteče akreditacija. Po dveh letih mora za nadaljevanje oziroma 
dokončanje študija vložiti prošnjo na članici. Študijske obveznosti kandidat na podlagi odobrene prošnje 
opravlja ob plačilu.  
 
Kandidat, ki je izgubil status študenta zaradi izpisa in želi nadaljevati ali zaključiti študijski program oziroma 
smer, v katero je bil vpisan, mora, ne glede na čas od izgube statusa študenta, vložiti prošnjo za nadaljevanje 
oziroma dokončanje študija na članici. Študijske obveznosti kandidat na podlagi odobrene prošnje opravlja ob 
plačilu šolnine. 
 
Članica na podlagi dokazil o opravljenih študijskih obveznostih do prekinitve odloči o upravičenosti do 
nadaljevanja oziroma dokončanja študija. 
 
V primeru pozitivne odločitve se določi letnik, v katerem lahko kandidat nadaljuje izobraževanje, oziroma 
obveznosti, ki jih mora opraviti za dokončanje študija. Ob tem se kandidatu določi tudi pogoje in obveznosti, ki 
jih mora ponovno ali/in dodatno opraviti, če se je v tem času spremenil akreditiran študijski program, v katerega 
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je vpisan ali ga zaključuje. O tem odloča komisija za študijske zadeve članice ali drug organ, določen s pravili 
članice. 
 
Ne glede na tretji odstavek tega člena lahko kandidat, ki je pred izgubo statusa študenta opravil vse študijske 
obveznosti razen zaključnega dela in je imel najkasneje v šestih mesecih po izgubi statusa študenta potrjeno 
temo zaključnega dela, brez plačil zaključi študij, vendar najpozneje v roku dveh let od izgube statusa.« 
 
Statutarna komisija UL se je z dopolnitvijo poglavja 6.13 in s spremembo in dopolnitvijo 128. člena Statuta UL 
strinjala na svoji 18. seji, dne 6. 6. 2024, in predlagala, da Senat UL in Upravni odbor UL skladno s 193. členom 
Statuta UL sprejmeta navedeno spremembo in dopolnitev Statuta UL.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP št. 4: 
Senat UL sprejme dopolnitev naslova poglavja 6.13 ter spremembe in dopolnitve 128. člena Statuta Univerze 
v Ljubljani (Uradni list RS, št. 4/17, 56/17, 56/17, 14/18, 39/18, 57/18, 66/18, 10/19, 22/19, 36/19, 47/19, 82/20, 
104/20, 168/20, 54/21, 97/21, 159/21, 162/21, 163/21 - popr., 202/21, 39/22, 49/22, 60/22, 135/22, 156/22, 
64/23, 77/23, 77/23, 112/23, 12/24, 30/24 in 39/24) v skladu s predlogom Statutarne komisije Univerze v 
Ljubljani z dne 6. 6. 2024, ki je priloga tega sklepa.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 5.) Pravilnik o izdaji javnih listin in potrdil UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Rektor je povedal, da je nov Pravilnik o izdaji javnih listin in potrdil UL nastal zaradi obsežnih sprememb, ki so 
nastale na podlagi dosedanjih izkušenj pri njegovi uporabi, zaradi predlogov članic za uvedbo digitalnih potrdil, 
kjer je to mogoče, in zaradi uvedbe nove celostne grafične podobe UL. S pravilnikom se v primerjavi s 
Pravilnikom o izdaji javnih listin in potrdil Univerze v Ljubljani (Uradni list RS, št. 180/20) na novo urejajo 
naslednje vsebine: 

- vrste, oblika in vsebina javnih listin (npr. dodano je poglavje o mikrodokazilih, predvideni sta enotna 
oblika in vsebina diplomskih listin na vseh treh stopnjah študija,…),  

- določena je pravna podlaga za izdajanje mikrodokazil,  
- z vidika varstva osebnih podatkov so podrobneje določene evidence o izdanih javnih listinah,  
- zaradi spremembe celostne grafične podobe je spremenjen tudi izgled drugih listin, 
- predpisano je, da se priloge k diplomi izdajajo izključno v e-obliki. 

 
Kolegij dekanov je predlog besedila novega Pravilnika o izdaji javnih listin in potrdil UL obravnaval in nanj ni 
imel pripomb, obenem se je strinjal z izgledom javnih listin in potrdil UL. 
 
Statutarna komisija UL se je s predlogom besedila novega Pravilnika o izdaji javnih listin in potrdil UL strinjala 
na svoji 18. seji, dne 6. 6. 2024, in ga predlagala Senatu UL v razpravo in sprejem.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 5: 
Senat UL sprejme Pravilnik o izdaji javnih listin in potrdil UL, kot sledi iz priloge.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 6.) Spremembe Pravilnika o priznanjih UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Rektor je povedal, da so spremembe Pravilnika o priznanjih UL posledica uvedbe nove celostne grafične 
podobe na UL. Spremembe se nanašajo na:  

- videz zlate plakete Univerze v Ljubljani in videz zlate plakete »Pro Universitate labacensi«, 
- dodan je nov, 13.a člen, s katerim se podrobneje določa videz priznanj in/ali nagrad, in sicer se 

natisnejo pokončno na najmanj 200-gramskem papirju velikosti 210 mm x 297 mm. Prejemnikom se 
izročijo v svečani mapi, velikosti 228 mm x 315 mm, iz posebnega temno sivega strukturiranega papirja. 
Mapa je opremljena s tekstilnimi trakci ter ima na zunanji strani s srebrno kovinsko folijo odtisnjen znak 
s pripisom Univerze v Ljubljani, 

- v prehodne določbe je dodana tudi določba, da se glede oblike/videza posamezne nagrade in/ali 
priznanja uporablja Pravilnik o priznanjih UL, če ni v drugih pravnih aktih drugače urejeno. 
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Statutarna komisija UL se je s predlogom spremembe Pravilnika o priznanjih UL strinjala na svoji 18. seji, dne 
6. 6. 2024, in ga predlagala Senatu UL v razpravo in sprejem.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 6: 
Senat UL sprejme spremembe Pravilnika o priznanjih UL, kot sledi iz priloge.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 7.) Spremembe Pravilnika o podeljevanju nagrad dr. Ane Mayer Kansky za odmevno doktorsko delo 
(prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Rektor je povedal, da Pravilnik o podeljevanju nagrad dr. Ane Mayer Kansky za odmevno doktorsko delo 
vsebuje naslednje spremembe: 

- zaradi akreditacije doktorskega programa Umetnost se v celotnem besedilu dodaja doktorat umetnosti, 
- za nagrade bodo lahko po novem kandidirala uspešno zaključena dela v zadnjih treh letih pred letom 

podeljevanjem nagrade (upošteva se datum uspešno opravljenega zagovora doktorske disertacije; 
primer: podelitev nagrade v letu 2025 – upoštevajo se zadnja tri koledarska leta (od 1. 1. 2022 do 31. 
12. 2024)) in ne več 3 leta in 9 mesecev, kot je veljalo do zdaj, 

- posamezno delo lahko članica za nagrado predlaga največ dvakrat, 
- mandat komisije bo vezan na mandat KDrŠ in strokovna komisija bo po poteku mandata še naprej 

opravljala naloge do konstituiranja nove komisije (s tem bi bila zagotovljena kontinuiteta delovanja). 
 
Statutarna komisija UL se je s predlogom sprememb Pravilnika o podeljevanju nagrad dr. Ane Mayer Kansky 
za odmevno doktorsko delo strinjala na svoji 18. seji, dne 6. 6. 2024, in ga predlagala Senatu UL v razpravo in 
sprejem.  
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 7: 
Senat UL sprejme spremembe Pravilnika o podeljevanju nagrad dr. Ane Mayer Kansky za odmevno doktorsko 
delo, kot sledi iz priloge.  
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 8.) Digitalna strategija UL (prof. dr. Maja Klun, prorektorica) 
 
Prof. dr. Maja Klun, prorektorica, je povedala, da želijo z Digitalno strategijo Univerze v Ljubljani slediti razvoju 
digitalizacije in s postavljenimi cilji prispevati k digitalnemu prehodu, z upoštevanjem načel trajnosti, na področju 
izobraževanja, raziskovanja kot poslovanja. Vodilna načela te strategije so vključenost, etičnost, varnost in 
dostopnost za vse deležnike. Pri pripravi strategije so poudarili tehnološki napredek, mednarodno povezovanje 
na področju izobraževanja in raziskav, napredno poučevanje in podporo drugačnim učnim izkušnjam, 
prilagajanje na bolj fleksibilne oblike dela, možnost uporabe in rudarjenja podatkov, poenostavitev procesov ter 
pomemben element, to je kibernetska varnost in zasebnost podatkov. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 8: 
Senat UL sprejme Digitalno strategijo UL 2024-2027, kot sledi iz priloge. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 9.) Članstvo v delovnih telesih Senata UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 

I. Zamenjava članice Komisije za meduniverzitetno in mednarodno sodelovanje 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 9.1.: 
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Senat UL na podlagi predloga Senata UL FU namesto mag. Marije Sušnik za novo članico Komisije za 
meduniverzitetno in mednarodno sodelovanje imenuje Rosvito Ahčin z UL FU. Mandat članice se prične z 
dnem imenovanja in traja do konca štiriletnega mandata Senata UL.   
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
 

II. Imenovanje članov Programskega sveta skupnega interdisciplinarnega magistrskega 
študijskega programa Kognitivna znanost 

 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 9.2.: 
Senat Univerze v Ljubljani v skladu z 52. členom Statuta Univerze v Ljubljani na predlog članic izvajalk imenuje 
člane Programskega sveta skupnega interdisciplinarnega magistrskega študijskega programa Kognitivna 
znanost:  

- prof. dr. Urban Kordeš (UL PEF), 
- doc. dr. Toma Strle (UL PEF), 
- prof. dr. Olga Markič (UL FF), 
- prof. dr. Tatjana Marvin Derganc (UL FF), 
- prof. dr. Zvezdan Pirtošek, dr. med. (UL MF), 
- doc. dr. Jurij Bon, dr. med. (UL MF), 
- akad. prof. dr. Ivan Bratko (UL FRI), 
- prof. dr. Janez Demšar (UL FRI). 

Programski svet deluje skladno s podpisanim dogovorom o sodelovanju med članicami izvajalkami programa. 
Mandat članov začne teči z dnem imenovanja in traja 5 let. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 

III. Zamenjava člana Programskega sveta interdisciplinarnega doktorskega študijskega 
programa Umetnost 

 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 9.3.: 
Senat UL na podlagi predloga Senata UL FA namesto prof. mag. Tomaža Krušca z UL FA za novo članico 
Programskega sveta interdisciplinarnega doktorskega študijskega programa Umetnost imenuje prof. dr. 
Tadejo Zupančič z UL FA. Mandat članice se prične z dnem imenovanja in traja do konca mandata 
Programskega sveta interdisciplinarnega doktorskega študijskega programa Umetnost. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 10.) Poročilo Komisije za dodiplomski študij (prof. dr. Polona Jamnik, predsednica komisije) 
 
Prof. dr. Polona Jamnik, predsednica komisije, je podala krajše poročilo, kot izhaja iz gradiva, ki je bilo 
posredovano na sejo. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s Poročilom o delu Komisije za dodiplomski študij UL z 19., 20. in 21. redne seje z dne 
9. 4. 2024, 14. 5. 2024 in 4. 6. 2024 in sprejetimi sklepi na podlagi pooblastila Senata UL. 
 
KDŠ je obravnavala predlog za prenehanje akreditacije prvostopenjskega visokošolskega strokovnega 
študijskega programa Multimedijske komunikacije UL FE. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednji sklep: 
 
SKLEP št. 10.: 
Senat UL na podlagi tretje alineje šestega odstavka 51.o člena ZViS (Uradni list RS, št. 32/12 – uradno 
prečiščeno besedilo, in naslednji) na Nacionalno agencijo RS za kakovost v visokem šolstvu posreduje zahtevo 
za prenehanje akreditacije prvostopenjskega visokošolskega strokovnega študijskega programa Multimedijske 
komunikacije Univerze v Ljubljani Fakultete za elektrotehniko. 
Predlaga se prenehanje akreditacije od vključno 1. 10. 2026 dalje. 
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Predlog se posreduje v nadaljnjo obravnavo Nacionalni agenciji RS za kakovost v visokem šolstvu. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 11.) Poročilo o delu Komisije za magistrski študij UL (prof. dr. Andrej Kitanovski, predsednik 
komisije) 
 
Prof. dr. Andrej Kitanovski, predsednik komisije, je podal krajše poročilo, kot izhaja iz gradiva, ki je bilo 
posredovano na sejo. 
 
SEZNANITEV: 
Senat UL se seznanja s poročilom Komisije za magistrski študij z 22. seje z dne 6. 6. 2024 ter sprejetimi sklepi 
na podlagi pooblastila Senata UL. 
 
Rektor je dal na glasovanje naslednja sklepa: 
 
SKLEP št. 11.1.: 
Senat UL sprejme predlog Univerze v Ljubljani Biotehniške fakultete in Univerze v Ljubljani Ekonomske 
fakultete za akreditacijo interdisciplinarnega magistrskega študijskega programa Bioekonomika. 
Za izvedbo študijskega programa sta odgovorni članici predlagateljici v okviru lastnih sredstev. 
Predlog se posreduje v nadaljnjo obravnavo Nacionalni agenciji RS za kakovost v visokem šolstvu. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
SKLEP št. 11.2.: 
Senat UL na podlagi tretje alineje šestega odstavka 51.o člena ZViS (Uradni list RS, št. 32/12 – uradno 
prečiščeno besedilo, 40/12 – ZUJF, 57/12 – ZPCP-2D, 109/12, 85/14, 75/16, 61/17 – ZUPŠ, 65/17, 175/20 – 
ZIUOPDVE, 57/21 – odl. US, 54/22 – ZUPŠ-1, 100/22 – ZSZUN in 102/23) na Nacionalno agencijo RS za 
kakovost v visokem šolstvu posreduje zahtevo za prenehanje akreditacije skupnih magistrskih študijskih 
programov Evropske študije in Primerjalni lokalni razvoj Univerze v Ljubljani Fakultete za družbene vede. 
Predlaga se prenehanje akreditacije od vključno 1. 10. 2024 dalje. 
Predlog se posreduje v nadaljnjo obravnavo Nacionalni agenciji RS za kakovost v visokem šolstvu. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 12.) Poročilo o delu Komisije za doktorski študij UL (prof. dr. Lucija Peterlin Mašič, predsednica 
komisije) 
 
 
Ad 13.) Poročilo Komisije za podeljevanje častnih nazivov in nagrad UL (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
 
Ad 14.) Poročilo o delu Habilitacijske komisije UL in volitve rednih profesorjev (prof. dr. Aleš Obreza, 
predsednik komisije) 
 
 
Ad 15.) Imenovanje poročevalca o pritožbi v postopku za izvolitev v naziv (prof. dr. Gregor Majdič, 
rektor) 
 
 
Ad 16.) Razno (prof. dr. Gregor Majdič, rektor) 
 
Prof. dr. Tomaž Turk je povedal, da so na članice v preteklem tednu dobili navodila za pripravo rebalansa 
finančnih načrtov. Rok za oddajo je 23. 8. 2024, kar je relativno zgodaj glede na to, da prihaja čas študijskih 
počitnic, in glede na to, da morajo to obravnavati tudi senati članic, na nekaterih članicah pa tudi upravni odbori. 
Zato je predlagal, da se rok za oddajo odloži do septembra.   
 
Mihaela Bauman Podojsteršek, glavni tajnik UL, je povedala, da imajo septembra sejo UO UL in je prosila, da 
naj se članice držijo roka, ki je bil postavljen. Tiste članice, ki jim to ne bi uspelo, pa bodo deležne individualne 
obravnave. Prosila je še, da naj vseeno pošljejo gradivo, pred obravnavo na organih članic, da se lahko na 
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rektoratu naredi vsebinski pregled. Naknadno pa naj članice pošljejo odpravke sklepov oz. sporočijo, če je 
prišlo do kakšnih sprememb.   
 
 
Seja je bila zaključena ob 15:05 uri.  
 
Zapisala: Lina Čok Jereb, mag. prav. 
  
 
Mihaela Bauman Podojsteršek 
Glavni tajnik UL 

Prof. dr. Gregor Majdič 
Rektor UL 

 
 


